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     Zápis č. 17 -  jednání  Dopravní  komise  Rady městské části       

                                    Praha 21 dne 02.března 2016 
 

Zahájení jednání v 16.00 hod.;  ukončení v 19.00 hod.  

 

Přítomni: Paní, pan Ing. M. Hájek, I. Birke,   J.Slezák,  Ing. M. Čížek,  RNDr. J. Sikač, CSc. 

                                 J. Slánský, Ing. J. Brouček,  Z. Růžička,  Ing. M. Kňákal,  

                                 JUDr. V. Kozáková  

 

Omluven: Pan  P. Mach, M.Samec, Ing. J. Roušal,  

 

Hosté: Pan Ing. P.Dražek (ODA MHMP) 

 

Nedostavil se pan Ing. Jiřík (spol. DIPRO, s.r.o.) – před jednáním zaslal informativní e-mail. 

 

 ---------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Pan Ing. Milan Hájek, předseda DK v 16.00 hod. konstatuje, že DK je usnášení schopná,  

zahajuje zasedání a předkládá program ke schválení: 

 

1/ Zahájení, kontrola plnění úkolů; přivítání nových členů DK – pana Ing. J. Roušala a  

     pana Ing. Martina Kňákala; 

 

2/ Pan Ing. P. Dražek, MHMP, ODA – TP 81 (publik. prosinec 2015) – navrhování SSZ; 

 

3/ Pan Ing. Jiřík, spol. DIPRO, s.r.o. – studie Staroklánovická, hl. křižovatka – info o  

      přípravě akcí  

4/ +  spis ze dne 22.01.16, čj. UMCP21/01243/16 postoupený spol. TSK HMP č. akce  

     999400 úprava hlavní křižovatky - jednaní s majiteli pozemků; 

 

5/ Informace o přípravě akce  -  spol. Pražská plynárenská, a.s., rekonstrukce STL  

      plynovodního řadu – Staroújezdská, zahájení 07.03.2016; 

 

6/ Info o akci Starokolínská – další etapa splaškové kanalizace – od 29.02.2016; 

 

7/ Info o projektu – umístění dalších zastávek BUS na hlavní;   

      

8/ Námět pana I. Birke na rozšíření komunikace Starokolínské, resp. Českobrodské –  

      info o jednání na MČ Praha – Běchovice s panem Ing. O. Martanem, starostou; 

 

9/ Koaliční smlouva – bod „Doprava“; 

 

10/ Parkoviště P+R, revitalizace zastávky – info pana Ing. Hájka; 

 

11/ Podněty členů DK, ev. došlé podněty občanů; 

 

12/ Různé; 

 

Hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0 
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1/ Pan Ing. M.Hájek přivítal nové členy DK, resp. osobně pana Ing. M.Kňákala (p. Ing. 

J.Roušal je nemocen).  

 

2/ Pan Ing. M.Hájek požádal pana Ing. P.Dražka, aby DK informoval o novel. TP 81 a 

zodpověděl dotazy pana Ing. J.Broučka: 

„kap. 1.7: Doba provozu, tj. vypínat SSZ, když odpadá důvod (viz u Lidlu před a po skončení 

prodejní doby); 

 kap. 3.3.5: Mezičasy: vozidla musí bezpečně opustit kolizní plochu před vjezdem 

najíždějícího vozidla na signál volno. Zde znovu upozorňuji na otočku na konečné autobusů a 

nestejné nastavení při odjezdu autobusů oproti vozům na Novosibřinské. Jde o problém 

bezpečného výjezdu autobusů, protože naprostá většina řidičů na hlavní běžně projíždí na 

žlutou; červená jim naskočí ve stejný čas jako zelená pro autobusy. Na základě několika 

kolizních situací, kterých jsem byl svědek, nemohu souhlasit s tvrzením přísl. specialisty, že 

je to v pořádku. Potom nevím, proč je nastavený mezičas cca 2 vteřiny pro opačnou situaci, tj. 

zelená na hlavní. Stejný mezičas při odjezdu autobusů jistě stojí za větší bezpečnost; 

 kap. 5.1 a násl.: Koordinace řízení – „zelená vlna“, viz nesoulad SSZ na křižovatce, u Lidlu a 

Zaříčanské; 

 kap. 6: Zohlednění MHD: před lety byla na konečné autobusů indukční smyčka, nyní se 

signály pravidelně střídají (nezmáčkne-li si to chodec na přechodu) bez ohledu na nutnost 

výjezdu MHD. Markantní je to zejm. o víkendech, kdy je i min. 10 minutová prodleva 

autobusů. Na jedné z DK jsem cosi zaslechl o úpravě tohoto SSZ (?); 

 kap. 7: Zohlednění chodců (7.3.2): signál volno pro chodce má být dříve než pro přijíždějící 

vozidla. Viz situace na hlavní křižovatce, kdy naskočí zelená pro vozy ze Staroklánovické a 

Staroújezdské dříve než na přechodu od úřadu k prodejně knihy“. 

  

Pan Ing. P.Dražek velmi podrobně vysvětlil problematiku navrhování se seřizování SSZ. 

Jedná se o agendu, která věcně spadá do kompetence ODA MHMP. TP 81 jsou novelizované, 

jedná se již o třetí vydání.  

Světelná signalizace u Lidlu je tech. součástí řadiče celé velké křižovatky a nelze ji 

samostatně vypnout, vypnuta by byla i velká křižovatka. Jinak je svět. sign. U Lidlu seřízena 

tak, že se vypíná v nočních hodinách, tj. od 23 hod. 

Mezičasy - p. Ing. Dražek s panem Ing. Hájkem provedli místní ohledání místa. Cca více než 

jednu hodinu byli na místě. SSZ nelze tech. lépe přenastavit a situace je spíše zaviněna řidiči 

– pohyb vozidel na žlutý signál, příp. projede bagr max. rychl. 20 km/h; přip. velmi pomalu 

přechází starý občan, atd. Je nutné však konstatovat, že pohyb BUS zde není v kolizi se SSZ, 

jak tazatel popisuje. Proběhla ještě podrobná diskuze na dané téma: Např. zelená vlna, max. 

doba čekání na zelenou – chodec, pohyb vozidel v křižovatce, rozestupy vozidel, osazená 

technika SSZ, trendy v zahraničí x není uzákoněno v ČR, aj. 

SSZ na Zaříčanské – jedná stále o zkušební provoz, dále je ve zkušebním provozu SSZ – 

Starokolínská – Polesná a připravuje se obnovení SSZ na Blatově. Příprava na koordinované 

propojení řadičů. Opět proběhla velmi podrobná diskuze a pan Ing. P.Dražek zodpověděl 

veškeré dotazy. Prodiskutován byl také tech. stav hl.  křižovatky – SSZ, tvar, výška 

křižovatky, rozjezdy vozidel – příprava na rekonstrukci, vč. řadičů. Osazení  - upozornění –  

"Signál žlutého světla ve tvaru chodce" – zbezpečnění situace pro chodce, kladně hodnoceno; 

je však třeba ještě doplnit na křižovatce u Levelu. Tajemnice předá požadavek krátkou 

cestou (e-mailem) p. Ing. Dražkovi. 

Závěrem pan Ing. Dražek zodpověděl ještě veškeré dotazy členů DK. Zásahy do SSZ je třeba 

činit velmi citlivě, protože vždy je něco za něco, např. omezení kapacity vozidel, atd. 
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Pan Ing. M. Hájek poděkoval panu Ing. P.Dražkovi za výklad k dané problematice a že si 

našel čas a přišel na zasedání DK.  

DK bere na vědomí. 

Hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0 

 

3/ Pan Ing. M. Hájek konstatoval, že pan Ing. Jiřík jej e-mailem informoval o tom, že od spol. 

ZAVOS, s.r.o. obdržel potvrzení o podání stavby k územnímu řízení. 

DK i nadále bude sledovat následná stavební řízení, nabytí PM a uvolnění finančních 

prostředků na stavbu. 

DK bere na vědomí a tajemnice DK na příštím zasedání sdělí, jak je věc vyřizována na OSÚ 

ÚM Č P21. Nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0 

 

4/ Dále pan Ing. M.Hájek informoval o obsahu jednání na HMP  (u p. ředitele Svobody) – 

úprava hl. křižovatky, jednání s majiteli pozemků. Za DK se tohoto jednání zúčastnil také pan 

J. Slezák. Pan ředitel si spis od TSK převzal a informoval o jednáních s vlastníky. Jedná se o 

směnu pozemků s MHMP. MČ Praha 21 bude o dalším postupu v jednáních informována. 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0 

 

5/ DK je informována o obsahu rozhodnutí UMCP21/02806/2016  OŽPD, SSÚ – Pražská 

plynárenská Distribuce, a.s., zast. spol. Labron s.r.o. o zahájení rekonstrukce STL 

plynovodního řadu – Staroújezdská, zahájení je v pondělí 07.března 2016, proběhnou zatím 

etapy 1a, 5, 1b; konec 24.03.2016. Pro další etapy musí žadatel podat žádost a hl. obstarat 

územní souhlas od OSÚ ÚMČ Praha 21. Společnost Labron s.r.o., která zajišťuje inženýrig se 

zavázala, že etapy budou navazovat. Nedojde k časovému prodlení a veškeré potřebné 

doklady zajistí. Nicméně s ohledem na původní nedostatky ve stávající žádosti a i na 

předchozí jednání se spol. Moopex s.r.o. a nyní Labron s.r.o. je na místě zvýšená obezřetnost, 

provádění místních šetření na stavbě a dále OŽPD + OMI požádají spol. PP D, a.s., aby 

svolávala kontrolní dny stavby a zástupce obou odborů přizvala. KD mohou probíhat 

v zasedací místnosti v budově MČ P21.  

O požadavku svolávat KD stavby bude PP D, a.s. informovat OŽPD a OMI – operativně, e-

mailem – k rukám vedení společnosti. 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0 

 

6/ DK bere na vědomí aktuální info o dosavadním proběhu akce na Blatově – stavba další 

etapy kanalizačního řadu a fungování doč. SSZ – hustota dopravy ve špičce, BUS – MHD, 

atd. 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0 

 

7/ Nové zastávky BUS – u Penny – RMČ P21 přijala usnesení: 
 

(29. Rada městské části 

ze dne 16.02.2016 

Projektová dokumentace na akci "zastávky BUS MHD - Plhovská" 

Rada městské části 

1) 

schvaluje 

oddělení severní zastávky BUS (do centra) včetně přilehlého přechodu pro chodce a 

dále posun jižní zastávky BUS (z centra) do prostoru mezi ul. Račiněveská a výjezd 

z parkoviště Penny, s tím, že zastávky budou řešeny odděleně 

2) 
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ukládá 

ÚMČ Praha 21 /OMI/ poptat dodavatele (5 firem) projektové dokumentace zastávky 

MHD u Penny Marketu 

1. Ing. Josef Roušal, vedoucí odboru majetku a investic 

Termín:  15.03.2016 

Usnesení - Schváleno (Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 0 ) 

RNDr. Jitka Jenšovská 

radní 

Karla Jakob Čechová 

starostka) 

 

 

Nyní se řeší majetkové otázky – vlastnictví dotčených pozemků, proběhlá dědictví, atd. 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

8/ Rozšíření Českobrodské – vyhrazený pruh pro MHD – BUS. Proběhlo jednání (p. J. 

Slezák, p. Birke) u starosty MČ Praha – Běchovice pana Ing. O. Martana, protože se jedná o 

akci na území k.ú. Běchovice. Starosta souhlasí. Dále na J. Slezák jednal u pí Ing. Cvetlerové 

na MHMP (vedení biokoridoru v předmětném místě). Pan J. Slezák bude dále jednat s panem 

Ing. Pivcem (pověř. řed. TSK HMP) – zadat projektovou dokumentaci.  

DK dále konstatuje, že dopravci – spol. ROPID věc přivítá. Viz e- mail ze dne 01.února 2016: 

„…paní doktorko, organizace ROPID jednoznačně podporuje vznik vyhrazeného pruhu pro 

autobus v této lokalitě. Z dopravního hlediska by vznik vyhrazeného jízdního pruhu 

především v období přepravních špiček výrazně zrychlil provoz MHD v této oblasti. 

Organizace ROPID bohužel nemůže posoudit, zda-li je stavba technicky možná. K tomuto 

účelu Vám doporučuji oslovit některou z odborných projektových kanceláří (například 

www.dip.cz ), která na to vypracuje projektovou dokumentaci a následně se může řešit další 

postup. Vojtěch DOSKOČIL | Odbor projektování dopravy; Oddělení městské dopravy“ 

 

Dále se rozběhla diskuze ohledně řešení cyklostezky – viz podél žel. trati a další stavební 

rozvoj oblasti, přeložka R I/12, atd. 

DK bere na vědomí, nadále sledovat. 

Hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

9/ DK bere na vědomí obsah koaliční smlouvy ze dne 01.02.2016 a to zejména v oblasti – 

Doprava a dále i životní prostředí – viz řešení parkoviště P+R 

 

 (výňatek: „Revize plánovaného projektu P+R parkoviště a vyřešení prostoru vlakového nádraží  

bez vlivu na okolní pozemky, nikoliv na jejich úkor“). 
Výňatek Doprava: 

„Doprava 
- 

Pokračovat v realizaci dopravní studie a cyklostezek. 
- 

Budování pěších zón, obnova a ochrana místních stezek a cest. 
- 

Nadále usilovat o trvalý  
zákaz tranzitní nákladní dopravy. 

- 
Postupné a kvalitní opravy místních komunikací, včetně budování chodníků, zelených  

pásů, obnovy stromořadí, vybudování odpočinkových míst s lavičkami apod. 
- 

Systematické zmapování kvality povrchu ulic a analýza nákladů n 
a jejich opravy a  

údržbu, určit priority při jejich obnově. 

http://www.dip.cz/
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- 
I nadále podporovat obchvat I/12“. 

DK bere obsah KS na vědomí, nadále sledovat, zapracovávat body do svého programu. 

Hlasování: Pro 9, Proti 0, Zdržel se 0 

 

Bod 10/ Již probráno v bodě č. 4) a 9). 

 

 

11/ Podněty členů DK, předsedy: 

a) Oprava povrchu stávající vozovky Druhanická – zajistí OMI 

b) Oprava povrchu stávající vozovky Oplanská – zajistí OMI 

c) Dále OMI prověří stávající staveb. projekt Oplanské – vedení cyklostezky; projednání 

dále u pana Ing. Vermacha (OTV MHMP – p.J.Slezák) 

d) Koordinace budování zbývajících etap kanalizace na hlavní – urychlit a dokončit 

nejpozději 2017 – v návaznosti na rekonstrukci mostu ev.č. 12-010 v Úvalech ze dne 

11.01.2016 – stavební povolení – viz příloha – urychleně projednat s panem 

náměstkem primátorky Petrem Dolínkem (zajistí pan J. Slezák) 

e) K bodu d) prověří OMI u vlastníků, správců inž. sítí životnost stávajících inž. sítí a 

příp. plánované rekonstrukce sítí – křižovatka Velimská, Rohožnická, Novosibřinská . 

k hranici Újezda nad Les ( u lesa) 

f) Úseková kamera – od Úval – předvýběr, detekce – párovat; věc konzultovat s panem 

Bezouškou z Policie ČR/ zajistí p. J.Slezák; detekci –na křižovatce Zaříčanská prověří 

do příště p. Ing. M. Hájek 

g) Oprava výtluk Domanovická – zejména okolí u pošty  - urychleně, jakmile to 

povětrnostní podmínky dovolí – zajistí OMI 

h) P.Ing. Čížek poukazuje na stávající situaci, která nastala ve Staroklánovické – těžký 

sníh poškodil dřeviny a bylo třeba komunikaci na nezbytně nutnou dobu pro veškerou 

dopravu i pro chodce uzavřít. Je nezbytné provést odstranění dřevin rostoucích 

v příkopu u komunikace, atd. DK – ved. OŽPD bude o situaci ihned informovat TSK a 

podle dendrologického průzkumu se provede prokácení dřevin a rovněž prokácení 

bude provedeno podél chodníku – bezpečný pohyb chodců; dále DK upozorňuje na 

spadlý strom za stánkem - kioskem na Rohožníku 

i) OMI podává info o postupu prací v Hodkovské („navrtávky“, ochran. kabely, pokrač. 

stavební rekonstrukce; termín – konec léta. 

 

 

 

Jednání je ukončeno v cca 19.00. Další zasedání se uskuteční dne 06.04. 2016 od 16.00 hod. 

ve velké zasedací místnosti. 

 

 
Zapsala: JUDr. Vladimíra Kozáková dne 07.03.2016 

Zápis el. ověřen dne 8.3.2016 
Milan Hájek  
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